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BESPREEKPUNTEN 

 
Jeugd 

1 2022_BAO_00026 Speelterreinenvisie 
- Standpunt Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

De coronapandemie heeft duidelijk aangetoond dat mensen meer dan ooit nood hebben aan 

ontspanningsmogelijkheden in open lucht. De beschikbare ruimte staat onder druk, we moeten de 
groene zones delen met verschillende leeftijdsgroepen. Kinderen en jongeren nemen een centrale rol 

in onze samenleving. Hun speelnoden verschillen naargelang hun leeftijd. De huidige speelterreinen 
werden veelal klassiek ingericht met een aantal speeltoestellen. De inzichten over de inrichting van 

speelterreinen en speelzones is door de loop der jaren grondig gewijzigd. Deze visietekst willen we in 

de toekomst hanteren voor het ontwikkelen en inrichten van onze speelterreinen en groene zones. We 
streven naar gedeelde ruimtes met mogelijkheden voor verschillende leeftijdsgroepen. Samenwerking 

tussen verschillende disciplines is hiervoor cruciaal. 
 

Opmerkingen 
Toelichting door Tiziana Devalckeneer, deskundige jeugd. 

Wim Peeters merkt op dat de meeste speelterreinen niet zijn uitgerust voor kinderen tussen 1 en 2,5 

jaar en vraagt of aan die nood tegemoet kan worden gekomen. Hij vraagt ook of de omheining waar 
nodig zal worden aangepast, bv. de prikkeldraad die op de Wipweide vlak bij een speeltoestel staat. 

Hij wil tenslotte ook graag weten hoe ruim dan wel beperkt de buurtbevraging zal worden 
georganiseerd, alleen de directe omgeving of de hele gemeente? Tiziana antwoordt dat voor de 

allerkleinsten niet altijd de aangepaste speeltoestellen bestaan of beschikbaar staan. Wat de 

omheining betreft, merkt ze op dat de bedoeling is dat de hele omgeving van de speelterreinen zal  
worden aangepakt, dus ook de omheining. Wat de buurtbevraging betreft zal worden vertrokken van 

de aantrek van elk speelterrein. Schepen An Speeckaert voegt toe dat voor speelterreinen en 
toestellen voor de allerkleinsten ook bijzondere veiligheidsaspecten in rekening moeten worden 

gebracht. 

Betty Willems vraagt of ook kan worden overwogen fitnesstoestellen te voorzien, zodat ook ouderen 
terecht kunnen op de speelterreinen. Tiziana antwoordt dat de doelstelling is om een 

leeftijdsinclusieve aanpak uit te rollen. 



Jeroen Steeman merkt op dat ook bij de scholen veel speelterreinen zijn voorzien en vraagt of die ook 
buiten de schooluren toegankelijk kunnen gemaakt worden. Tiziana antwoordt dat wordt gestreefd 

naar een breed gebruik van de (gemeente)scholen en er nu al speelpleinwerking en vakantiekampen 
doorgaan. Jeroen merkt op dat er nu soms verouderde speeltoestellen zijn en vraagt of daaraan zal 

worden verholpen. Tiziana erkent het probleem en zegt dat dit aan personeelswissels op de dienst is 

toe te schrijven, en dat dit in de uitrol van de voorgestelde visie zeker zal worden aangepakt. Gust 
Crabbe merkt op dat er tussen Oudenaken en Sint-Laureins-Berchem een recreatiegebied ligt dat 

eventueel ook als locatie voor een speelterrein kan worden gebruikt. Tiziana dankt Gust voor de 
suggestie. 

Kathleen D'Herde zegt dat het goed is dat wordt gedacht aan inclusie maar merkt op dat dit niet terug 
te vinden is in de actieplannen tot 2024. Tiziana antwoordt dat dit klopt omdat dit toch een gericht 

voorafgaand onderzoek vergt. Schepen An Speeckaert merkt op dat men geen beloften wil doen 

waarvan we nu nog niet met zekerheid weten dat we die ook zullen kunnen waarmaken. Lucien 
Wauters vraagt of er gegevens zijn van het bereik van de speelterreinen, m.a.w. hoeveel procent van 

de doelgroep maakt ook effectief gebruik van de speelterreinen, wat gelet op de investeringen toch 
niet onbelangrijk is. Tiziana antwoordt dat we daar geen concreet idee van hebben. 
 

 

Omgeving  
 

2 2022_BAO_00027 Energie- en klimaatactieplan 

Beersel - Halle - SintPieters-Leeuw - Standpunt 
Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Op 26 november 2020 traden we toe tot het Burgemeestersconvenant 2030. Hiervoor moet binnen de 

twee jaar na ondertekening van het convenant een Actieplan voor Duurzame Energie en Klimaat 
(SECAP) opgesteld worden. Aan de provincie werd de opdracht gegeven om een intergemeentelijk 

SECAP op te maken voor Beersel, Halle en Sint-Pieters-Leeuw. Deze tekst vormt dit SECAP. 
 

Opmerkingen 
Toelichting door Liesbeth Bortels, milieuambtenaar. 

Wim Peeters merkt op dat toegelicht plan een wensbeeld is en merkt op dat er sprake is van 

privéwoningen en vraagt hoe we daar als gemeente aan kunnen werken. Liesbeth somt een aantal 
initiatieven op zoals de Woonwinkel (advies, begeleiding, subsidieretentie, ...) benovatieprojecten, 

groepsaankopen,warmtescans, ... 
Ann De Ridder vraagt of met onthardingsprojecten burgers dan wel het gemeentebestuur wordt 

beoogd. Liesbeth antwoordt dat het ten aanzien van de inwoners wordt bewaakt in het 

vergunningsbeleid en ook in het handhavingsbeleid een aandachtspunt is. Als gemeente zetten we 
daar uiteraard ook op in, bv. met het project Oudstrijdersstraat. Schepen Bart Keymolen vult aan door 

te zeggen dat de gemeente er hard op inzet om zijn voorbeeldrol op te nemen. 
 

 

In opdracht, 

 
Walter Vastiau         Ann De Ridder 

 
 

 

 
secretaris commissie        voorzitter commissie 

 


